
 

 

 

 

Referat af generalforsamlingen 1. september 2021 
1. Præsentation af klubtøj 

Vi køber en ny omgang langærmede trøjer og skal have undersøgt med sponsorer. 

Der skal laves en kontrakt/skrivelse, som man kan tage med ud og spørge  

Arbejdsgruppe: Sanne, Katja, Heidi MS  

 

2. Valg af dirigent 

Anette er foreslået - og valgt.  

 

3. Beretning 

Formandens beretning vedtaget 

4. Regnskab 

Fremlagt ved Birgitte  

Regnskabet godkendt  

 

5. Indkomne forslag 

Ingen forslag modtaget 

6. Valg af bestyrelse  

2 x Heidi valgt.  

Pia ønsker ikke genvalg. Marianne valgt.  

Anette Buhl vil også gerne være revisor næste år  

 

7. Evt.  

• Storebæltsløbet - husk at få trænet inden  

• Blomster til Pia for suppleantarbejdet 

• Vintertræning på skolen - Heidi MS lægger op - Anette tilbyder sig også  

• Karen reklamerer for turen til Mørkholt d. 3.10 (start kl. 10)  

• Vintercykling lægges op når lyst 

• Anette foreslår at cykle et andet sted fra om onsdagen. Man kan regne med at man ca. har 2 timer at 

køre i. Heidi LS sender ud til kaptajnerne inden, så finder de ud af hvad mulighederne er. Dem, der så 

ikke har mulighed for det, kan så køre fra hallen.  



• Forslag om at køre andre ture evt. med guide (Karen har kontakt til en dame, der kan guide tur til 

rørbæk sø)  

• Pias mand har måske også mulighed for en tur 100 km omkring Vejle.  

• Ringkøbing Fjord rundt (Hanne og Irene i foråret)  

• Slette Strand  

• Fuglsøcentret - Mols bjerge  

• Silkeborg  

• Mest stemning for 1 dags ture  

 

 

Bestyrelsen mødes den 6. oktober kl. 19.30.  


